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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

 

更正 

 

關於 2005 年 8 月 19 日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“接納註冊(全文本)”，類別 36-40，第 3 頁，商標註冊申請編號 300327519 的

其他詳情應為“By consent, Trade Mark Nos. 200205758 and 200205759”。 

 

關於 2014 年 6 月 20 日公布的香港知識產權公報： 

分項“接納註冊(全文本)”，類別 1-5，第 49 頁，類別 26-30，第 23 頁，商標註冊申

請編號 302879740 的第 28 類的貨品說明應為“Games and playthings; Gymnastic 

and sporting articles not included in other classes; Toys; Dolls; Go games;  

Japanese chess [Shogi games];  Japanese playing cards [Utagaruta];  Dice;  

Japanese dice games [Sugoroku];  Dice cups;  Chinese checkers;  Chess games;  

Checkers [checker sets];  Conjuring apparatus;  Dominoes;  Playing cards;  

Japanese playing cards [Hanafuda];  Mah-jong; Jigsaw Puzzles; Toys for 

domestic pets; Chewing goods (toys) for pet dogs.”。 

 

 

 

ERRATA 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 19 

August, 2005: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 36-

40, on page 3, the other particulars of Trade Mark Application No. 300327519 

should read “By consent, Trade Mark Nos. 200205758 and 200205759”. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 20 June, 

2014: 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, 

on page 49, Class 26-30, on page 23, the specification of goods in Class 28 
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of Trade Mark Application No. 302879740 should read “Games and playthings; 

Gymnastic and sporting articles not included in other classes; Toys; Dolls; 

Go games;  Japanese chess [Shogi games];  Japanese playing cards [Utagaruta];  

Dice;  Japanese dice games [Sugoroku];  Dice cups;  Chinese checkers;  Chess 

games;  Checkers [checker sets];  Conjuring apparatus;  Dominoes;  Playing 

cards;  Japanese playing cards [Hanafuda];  Mah-jong; Jigsaw Puzzles; Toys 

for domestic pets; Chewing goods (toys) for pet dogs.”. 

 


